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Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa  21. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 29.11. 2018. godine 

 

 

Adis Čizmo – predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 21. sjednicu s 

početkom u 15,00 sati, u velikoj sali Općine Vareš.   

 

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Mirnes Ajanović, Adis Čizmo, Dženan Džafo, Ilhana Fatić, Emir 

Islamović, Kenan Kamenjaš, Đemo Kevrić, Mario Marošević, Mario Mirčić, Safeta Muftić, 

Anel Muftić, Nedžad Mušanović, Kruno Riđić, Branko Romić, Elvir Rožajac, Igor Šimić i 

Nikola Šimić. 

Odsutni: Alma Kamenjaš i Fadila Turki. 

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Zdravko Marošević, 

sekretar Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović,  pomoćnici općinskog načelnika – gosp. 

Ermin Musa, gosp. Čedomir Jelić i gosp. Ibrahim Spahić, ispred Službe za privredu, finansije 

i trezor – gosp. Boro Anđić, zamjenik općinskog pravobranioca – godp. Damir Arnautović, 

komandir PVJ – gosp. Izudin Muftić, predstavnik OSCE-a - gosp. Daut Bajramović,  

predsjednici političkih partija i predstavnici medija. 

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o zaključcima i odgovorima na 

postavljena vijećnička pitanja sa 20. sjednice OV održane 30.10.2018. godine. Na 20. sjednici 

donesen je jedan (1) zaključak koji se odnosi na usvajanje Izvještaja o izvršenju budžeta 

Općine Vareš za period I-VI 2018. godine, postavljeno je devetnaest (19) vijećničkih pitanja. 

Na sva pitanja usmeno je odgovorio Općinski načelnik na samoj sjednici, isti odgovori su 

dostavljeni i pismeno podnosiocima vijećničkih pitanja.  

  

Općinski načelnik gosp. Zdravko Marošević u okviru aktuelne problematike na području 

općine Vareš za današnju sjednicu izvijestio je Vijeće da planovi organa uprave idu redovnim 

tokom. U toku su pripreme za zimsko održavanje i nabavka terenskog vozila za potrebe JKP 

d.o.o. Vareš u svrhu što boljeg zimskog održavanja puteva na području općine Vareš. 

 

 

 

 

 

http://www.vares.info/
mailto:vares@bih.net.ba
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(V i j e ć n i č k a   p i t a n j a) 

 

Vijećnička pitanja 

 
    Elvir rožajac 

 

1. Pitanje postavio nadležnim službama općine (Ermin Musa i Mersad Đido)-  Po kom 

principu su se dijelile cijevi za kanalizaciju u MZ Ravne i tko je odlučivao kako će 

kome dopasti koliko cijevi?  Traži pismeno da mu se dostavi informacija koliko je 

cijevi upućeno u MZ Ravne i tko i koliko je cijevi dobio. ( dao je pojašnjenje) 

 

2. Šta će Općina Vareš uraditi po pitanju naplate građevinskog zemljišta? ( dao je 

pojašnjenje) 

 

 

         Kruno Riđić                  

  

3. Kada namjeravamo, imamo li kapaciteta i zašto do sada nismo uveli trezorsko 

poslovanje? ( dao je pojašnjenje)  

    

 

4. Da li postoji mogućnost da se u zimskom periodu kontroliše kvalitet zraka? ( dao je 

pojašnjenje) 

 

   

        Mirnes Ajanović 

     

5.    Da li postoji mogućnost da se u sklopu mezarja Glavica ili u neposrednoj blizini postavi    

   kontejner za smeće ili barem par kanti ili posuda koje bi se povremeno praznile od strane     

   JKP d.o.o. Vareš (dao je   pojašnjenje) 

 

          Uputio je i molbu za izgradnju stepeništa u ulici Put Mira,kod frizerskog salona 

„Belma“  

        

 

6. Da li postoji mogućnost da se intervencijom Općine Vareš, spomen-ploča kod 

Radničkog doma postavi na neku prikladnu lokaciju? ( dao je pojašnjenje) 

 

 
      Đemo Kevrić 

   

7. Traži hitno iznošenje posipnog materijala na sve  lokalne puteve općine Vareš-posebno na one 

prvog prioriteta. ( dao je pojašnjenje) 

 

 

8.  Postoji li mogućnost proširenja groblja u Vareš Majdanu, u dijelu iza kapele?( dao je 

pojašnjenje)  

           

         
     Branko Romić 

 

9. Traži da Vijeće pošalje jedinstven stav / inicijativu u vezi  prijedloga za Program rada 

Skupštine ZE-DO kantona. ( dao je pojašnjenje)  
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Općinski načelnik i predsjedavajući OV na postavljena vijećnička pitanja, dali su usmene 

odgovore na samoj sjednici. 

     Sekretar OV podsjetio je prisutne na dopis Općinskog načelnika kao prijedlog  za Programa 

rada Skupštine ZDK za 2019. godinu koji se odnosi na naknadu za korištenje državnih šuma, te 

sugerisao da do 05.12. 2018. godine, vijećnici i klubovi pismeno dostave svoje prijedloge kako bi se 

isti proslijedili prema Ze-do kantonu. 

 Predsjedavajući OV zamolio je službe za upravu Općine Vareš da uzmu učešće u 

davanju prijedloga za Programa rada Skupštine ZDK.  

Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 20. sjednice OV. 

      Nije bilo primjedbi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Zapisnik sa 20. 

sjednice OV i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa (17 glasova 

„ZA“ )  usvojen Zapisnik sa 20. sjednice OV.  

 

Predsjedavajući OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda za  21. sjednicu OV koji 

je usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.   

      Općinski načelnik predložio je i povukao tačku 4. Izmjene i dopune budžeta/proračuna 

Općine Vareš za 2018. godinu, sa dnevnog reda o čemu je dao i pojašnjenje. 

      Predsjedavajući OV konstatovao  je da je tačka 4. povučena sa dnevnog reda 21. sjednice 

OV od strane ovlaštenog predlagača. 

      Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda 21. sjednice OV sa 

izmjenom u vezi tačke 4. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika  predsjedavajući OV konstatuje da je  jednoglasno sa (17 

glasova „ZA“  usvojen  sljedeći 

 

 

 

D n e v n i    r e d 

 

 

1. Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za period   

januar/siječanj-septembar/rujan 2018.godine. 

                 - Izvjestilac: Općinski načelnik. 

 

2. Nacrt budžeta/proračuna Općine Vareš za 2019.godinu. 

                 - Izvjestilac: Općinski načelnik. 

 

 

     3. Nacrt Odluke o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za 2019. godinu. 

               - Izvjestilac: Općinski načelnik. 

        

 

     4.  Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade za 2019. godinu.  

             -  Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

 

     5. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izboru stalnih radnih tijela Općinskog vijeća                       

         Vareš.                                                                                                                  

 -  Izvjestilac: Sekretar. 
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    6.  Prijedlog Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana Toljenak 1.  

               -  Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

    7. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti Općinskom načelniku o zaključivanju   

         Ugovora o produženju Ugovora o zakupu poslovnog objekta „Centralna radionica“ sa   

         Društvom za inžinjering i proizvodnju SEAN TECH BOSNIA d.o.o Vareš.                     

                 -  Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

 

    8. Prijedlog Saglasnosti o osnivanju privremenog skloništa za područje općina Vareš na   

         lokalitetu „Kota“, u cilju zaštite zdravlja, bezbjednosti građana, kao i zaštite napuštenih i  

         izgubljenih pasa.                      

                  -  Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

 

9. Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i srednjoročnog Programa 

održavanja, zaštite, rekonstrukcije, izgradnje i obnove javnih cesta.   

    - Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

10. Izvještaj o realizaciji Programa rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta za 

2018. godinu.  

    - Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

       11. Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine Vareš sa akcentom na 

              realizaciju Plana zaštite od požara. 

                  -  Izvjestilac: Ibrahim Spahić. 

 

      12. Informacija o realiziranim projektima deminiranja kao i preostaloj sumnjivoj površini 

            na području Općine Vareš.   

                 -  Izvjestilac: Ibrahim Spahić. 

 

13. Informacija o realizaciji projekta infrastrukture na području općine Vareš za 2018. 

godinu.  

    - Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

      14.  Informacija o postignutom uspjehu u školskoj 2017/2018. godini u OŠ,,Vareš“, OŠ ,, 

          ,,Vareš Majdan“ i MSŠ ,,Nordbat-2“ Vareš. 

                   - Izvjestilac: Čedomir Jelić. 

  

     15. Informacija o provedenim neposrednim Općim izborima u BiH koji su održani   

            07.10.2018. godine na području općine Vareš. 

               -  Izvjestilac: Općinska izborna komisija. 

         

     16. Tekuća pitanja. 
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Ad. 1. 

(Izvještaj/Izvješće budžeta/proračuna Općine Vareš  

za period januar/siječanj – septembar/rujan 2018. godine.) 

 

Komisija za privredu, finansije i budžet na 11. sjednici održanoj 27.11.2018. godine 

jednoglasno je donijela sljedeće Zaključke: 
 

1. Komisija prihvata Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš 

za period januar/siječanj – septembar/rujan 2018. godine, te ga upućuje Vijeću na 

razmatranje. 

2. Komisija izražava nezadovoljstvo zbog prevelikog probijanja određenih stavki 

rashoda  i ponovo sugeriše Općinskom vijeću, Općinskom načelniku i nadležnoj 

službi da se mjerama i aktivnostima izvrši racionalizacija troškova i da se krene sa 

realizacijom Odluke o trezorskom poslovanju. 

Općinski načelnik dao je pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. Izjavio je da uvažava 

Zaključke komisije za privredu, finansije i budžet i da će 2019. godina biti godina štednje i 

stabilizacije budžeta Općine Vareš o čemu je dao pojašnjenje. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, sugestije i stavove iznijeli vijećnici: 

Dženan Džafo, Branko Romić, Elvir Rožajac, Emir Islamović, Safeta Muftić, Mario Mirčić i 

Đemo Kevrić.  

Zatvorena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj/Izvješće 

o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za period januar/siječanj – septembar/rujan. 

2018. godine uz Zaključak broj 2. Komisije za privredu, finansije i budžet koji glasi: 

- Komisija izražava nezadovoljstvo zbog prevelikog probijanja određenih stavki 

rashoda  i ponovo sugeriše Općinskom vijeću, Općinskom načelniku i nadležnoj 

službi da se mjerama i aktivnostima izvrši racionalizacija troškova i da se krene sa 

realizacijom Odluke o trezorskom poslovanju. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 13 glasova 

„ZA“ i 3 glasova „PROTIV“) (odsutan vijećnik Kruno Riđić) uz Zaključak Komisije  

usvojen 
 

Izvještaj budžeta/proračuna Općine Vareš za period 

januar/siječanj – septembar/rujan 2018. godine. 

 

 

Ad. 2. 

 

(Nacrt budžeta/proračuna Općine Vareš za 2019. godinu.) 

 

Komisija za privredu, finansije i budžet na 11. sjednici održanoj 27.11.2018. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 

- Komisija prihvata Nacrt budžeta/proračuna Općine Vareš za 2019. godinu, te ga 

upućuje Vijeću na razmatranje. 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 
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Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Emir Islamović. Safeta Muftić, 

Elvir Rožajac, Kruno Riđić, Mirnes Ajanović, Mario Mirčić i Đemo Kevrić. (vijećnici koji su 

učestvovali u raspravi izjasnili su se da će na Nacrt uložiti amandmane) 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV je na osnovu člana 22. tačke 24. Statuta 

Općine Vareš- Prečišćeni tekst, a u vezi sa članom 100.  i 111. Poslovnika o radu Općinskog 

vijeća Vareš, predložio i stavio je na izjašnjavanje sljedeći  

Zaključak: 

 

 1.  Prihvata se Nacrt  budžeta/proračuna Općine Vareš za 2019. godinu. 

       

2.   Nacrt  budžeta/proračuna Općine Vareš za 2019. godinu iz tačke    

      1. ovog Zaključka upućuje se na javnu raspravu u trajanju od 15 dana. 

 

3.   Zadužuje se Općinski načelnik i Služba  za privredu,finansije i trezor da organizuje i  

       provedu javnu raspravu u skladu sa aktima Vijeća. 

 

4.  Nakon provedene rasprave, predlagač će sačiniti prijedlog i Izvještaj o provedenoj   

       raspravi i isti dostaviti Vijeću. Kod utvrđivanja prijedloga ovlašteni predlagač će  

       uzeti u razmatranje prijedloge, mišljenje sa današnje rasprave i u toku provođenja 

       rasprave javne.      

 

5.   Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(17 glasova „ZA“) usvojen Zaključak. 

 

 

Ad.3. 

(Nacrt Odluke o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za 2019. godinu.) 

 

 

Komisija za privredu, finansije i budžet na 11. sjednici održanoj 27.11.2018. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 

- Komisija prihvata Nacrt Odluke o izvršenju proračuna/budžeta Općine Vareš za 2019. 

godinu uz sugestiju da se ispoštuju prioriteti navedeni u članu 13., te ga upućuje 

Vijeću na razmatranje. 

 

   Komisija za statutarna pitanja i propise na 14. sjednici održanoj 27.11.2018. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 

- Komisija nema primjedbi na Nacrt  Odluke o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za 

2019. godinu, s tim da se u  članu 20. stav 2. iza riječi „priliva sredstava“  briše znak tačke i 

dodaju riječi „ i po odobrenju Općinskog načelnika.“,  u članu 23. iza riječi „Grant“ dodaju 

si riječi „finansijskih sredstava“, u članu 26. iza riječi „ u poljoprivredi“ dodaju se 

riječi „koji donosi Općinsko vijeće“, iza riječi „finansije“ dodaju se riječi „i trezor“, te 

je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

 

      Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 



____________________________________       ____________________________________ 
7 

 

     Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovala vijećnica Safeta Muftić.  

 

     Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV je na osnovu člana 22. tačke 24. Statuta 

Općine Vareš- Prečišćeni tekst, a u vezi sa članom 100.  i 111. Poslovnika o radu Općinskog 

vijeća Vareš, predložio i stavio je na izjašnjavanje sljedeći  

Zaključak: 

 

1.   Prihvata se Nacrt  Odluke  o izvršenju proračuna /budžeta Općine Vareš za  

      2019. godinu. 

 

2.   Nacrt  Odluke o izvršenju proračuna /budžeta Općine Vareš za 2019. godinu iz tačke    

      1. ovog Zaključka upućuje se na javnu raspravu u trajanju od 15 dana. 

 

3.   Zadužuje se Općinski načelnik i Služba  za privredu,finansije i trezor da organizuje i  

       provedu javnu raspravu u skladu sa aktima Vijeća. 

 

4.    Nakon provedene rasprave, predlagač će sačiniti prijedlog i Izvještaj o provedenoj   

       raspravi i isti dostaviti Vijeću. Kod utvrđivanja prijedloga ovlašteni predlagač će  

       uzeti u razmatranje prijedloge, mišljenje sa današnje rasprave i u toku provođenja 

       rasprave javne.      

 

5.   Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(17 glasova „ZA“) usvojen Zaključak. 

  

 

Ad.4. 

(Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade za 2019.godinu.) 
 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 14. sjednici održanoj 27.11.2018. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne 

naknade za 2019. godinu, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje  Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne  naknade za 2019. godinu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(17 glasova „ZA“) usvojena 

 

Odluka o vrijednosti boda komunalne naknade za 2019.godinu  
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Ad.5. 

(Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o  

izboru stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš.) 

 

      Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje  Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o  izboru stalnih radnih tijela Općinskog vijeća 

Vareš. 

 

              Nakon izjašnjavanja vijećnika  predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(17 glasova „ZA“) usvojena  

 

Odluka o izmjenama Odluke o izboru  

stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš.  

 

 

Ad.6. 

(Prijedlog Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana Toljenak 1.) 
 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 14. sjednici održanoj 27.11.2018. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 

- Komisija nema primjedbi na  Prijedlog  Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

Toljenak 1.  s tim da se u preambuli Prijedloga Odluke umjesto riječi „tačka 2.“ navedu riječi 

„tačka 5.“ , te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

  

Pomoćnik načelnika Ermin Musa ispred ovlaštenog predlagača dao je dodatno 

pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.  

 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, stavove i pitanja iznijeli vijećnici: 

Elvir Rožajac (sugerisao je da se sa projektom upoznaju mještani MZ Ravne),  Kruno Riđić i 

Mario Mirčić (sugerisao da se pokušaju osigurati neka sredstva od viših nivoa vlasti za izradu 

ovog i drugih regulacionih planova).  

 

Općinski načelnik u svom obraćanju dao je dodatno pojašnjenje u kojem je upoznao 

Vijeće o procedurama i poslovima koji se sprovode u vezi ovog regulacionog plana i 

odgovorio na pitanja vijećnika postavljena u raspravi. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje (u skladu sa 

članom 23. Statuta Općine Vareš – 2/3 glasanje)  Prijedlog Odluke o pristupanju izradi 

Regulacionog plana Toljenak 1.  Uz Zaključak Komisije za statutarna pitanja i propise. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(17 glasova „ZA“ )  usvojena  

Odluka o pristupanju izradi Regulacionog plana Toljenak 1. 
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Ad.7. 

(Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti Općinskom načelniku o zaključivanju 

Ugovora o zakupu poslovnog objekta „Centralna radionica“ sa Društvom za 

inžinjering i proizvodnju SEAN TECH BOSNIA d.o.o. Vareš.) 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, stavove i pitanja iznijeli vijećnici: 

Kruno Riđić, Elvir Rožajac, Safeta Muftić i Općinski načelnik koji je dao odgovore na neka 

pitanja postavljena u raspravi. Izvijestio je Vijeće da je od novog vlasnika koji je kupio dio 

prostorija TRD informisan o postupku licitacije i drugim dešavanjima u vezi rada SEAN 

TECH BOSINA d.o.o Vareš.  

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Zaključka o davanju saglasnosti Općinskom načelniku o zaključivanju Ugovora o zakupu 

poslovnog objekta „Centralna radionica“ sa Društvom za inžinjering i proizvodnju SEAN 

TECH BOSNIA d.o.o. Vareš. 

 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 16 glasova 

„ZA“  i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom usvojen  

 

Zaključak o davanju saglasnosti Općinskom načelniku o zaključivanju Ugovora o 

zakupu poslovnog objekta „Centralna radionica“ sa Društvom za inžinjering i proizvodnju 

SEAN TECH BOSNIA d.o.o. Vareš. 

 

 

Ad.8. 

(Prijedlog Saglasnosti o osnivanju privremenog skloništa za područje  

općina Vareš na lokalitetu „Kota“, u cilju zaštite zdravlja, 

 bezbjednosti građana, kao i zaštite napuštenih i izgubljenih pasa.) 

          
Ispred ovlaštenog predlagača Ermin Musa pomoćnik načelnika dao je pojašnjenje za 

ovu tačku dnevnog reda i upoznao Vijeće sa daljnjom zakonskom procedurom u realizaciji 

ovog projekta pod uslovom da Vijeće usvoji ovu tačku dnevnog reda. 

 

Općinski načelnik u svom obraćanju skrenuo je pažnju prisutnima na obaveze i 

dužnosti lokalne zajednice u skladu sa Zakonom o zaštiti i dobrobiti životinja i upoznao je 

Vijeće da je zajedno sa vijećnikom Mirnesom Ajanović bio kod Načelnice Općine Visoko 

gosp. Amre Babić i upoznali su se u vezi ovog problema. Mišljenja je da za izgradnju 

privremenog skloništa nisu potrebna velika finansijska sredstva koja treba planirati u Budžetu 

i o istom dao je pojašnjenje. 

 
Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, prijedloge i pitanja iznijeli vijećnici: 

Mirnes Ajanović (upoznao prisutne sa aktivnostima Udruženja za zaštitu životinja "Žućo" Vareš), 

Kruno Riđić, Đemo Kevrić, Elvir Rožajac, Mirnes Ajanović (replika), Emir Islamović, Safeta 

Muftić (predložila je da se ova tačka povuče sa dnevnog reda i pripremi za narednu sjednicu, 

izradi toškovnik, dala je pojašnjenje), Mirnes Ajanović (replika), Kruno Riđić (replika) i 

Kenan Kamenjaš. 
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U raspravi su učestvovali predsjedavajući OV i Općinski načelnik koji je dao dodatna 

pojašnjenja i odgovore na neka postavljena pitanja vijećnika. 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Saglasnosti o osnivanju privremenog skloništa za područje općina Vareš na lokalitetu „Kota“, 

u cilju zaštite zdravlja, bezbjednosti građana, kao i zaštite napuštenih i izgubljenih pasa uz 

obavezu nadležnih da u narednom periodu Vijeću dostave Informaciju o potrebnim 

finansijskim sredstvima/troškovniku. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(17 glasova „ZA“)  usvojena 
 

 

Saglasnost o osnivanju privremenog skloništa za područje  

općina Vareš na lokalitetu „Kota“, u cilju zaštite zdravlja, 

 bezbjednosti građana, kao i zaštite napuštenih i izgubljenih pasa. 

 

Predsjedavajući OV dao je pauzu u trajanju 20 minuta. 

Nastavljeno je sa radom sjednice. 

Ad.9. 

(Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i  

srednjoročnog Programa održavanja, zaštite, 

rekonstrukcije, izgradnje i obnove javnih cesta) 

 

 Predlagač nije imao dodatno  pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, prijedloge, sugestije i pitanja iznijeli  

vijećnici: Elvir Rožajac (potrebno je insistirati kod nadležnog Ministarstva u vezi 

prekategorizacije određenih cesta, dao je pojašnjenje), Mario Mirčić, Kruno Riđić (predložio 

je da novoizabrane kandidate u Parlamentu pozovemo i vidimo kako mogu pomoći Općini 

Vareš u vezi putne infrastrukture), Đemo Kevrić (sugerisao je da se uputi dopis/inicijativa 

prema Kantonu  ako postoji mogućnost da se održavanje lokalnih puteva preda u nadležnost 

Kantona) i Nikola Šimić (predložio da se uputi dopis Kantonu da odgovore zašto već par 

godina nije bilo kapitalnih ulaganja na području općine Vareš i šta je sa prekategorizacijom 

cesta). 

 Predsjedavajući OV je izjavio da podržava iznesene prijedloge vijećnika u raspravi. 

  

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o 

realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i srednjoročnog Programa održavanja, zaštite, 

rekonstrukcije, izgradnje i obnove javnih cesta uz sljedeći  

Zaključak: 
Zadužuju se nadležne službe za upravu da ispred Općinskog vijeća Vareš upute 

Inicijativu prema Ze-do kantonu da se uvrsti u Programa rada Skupštine ZDK po 

pitanju puteva na općini Vareš. (prekategorizacija puteva, sanacija puteva i kapitalna 

ulaganja za infrastrukturu). 

 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(17 glasova „ZA“)  usvojen predloženi Zaključak i 

Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i 

srednjoročnog Programa održavanja, zaštite, 
                            rekonstrukcije, izgradnje i obnove javnih cesta 
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Ad.10. 

(Izvještaj o realizaciji Programa rekonstrukcije,  

izgradnje i obnove lokalnih cesta za 2018. godinu.)  

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

  

 Nije bilo rasprave i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o realizaciji 

Programa rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta za 2018. godinu. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(17 glasova „ZA“ ) usvojen 

 

Izvještaj o realizaciji Programa rekonstrukcije,  

izgradnje i obnove lokalnih cesta za 2018. godinu. 

 

 

Ad.11. 

(Izvještaj o stanju zaštite od požara na području  

općine Vareš s akcentom na realizaciju Plana zaštite od požara.)  

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

  

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali i iznijeli svoje mišljenje vijećnici: Kruno 

Riđić (skrenuo je pažnju na objezbjeđivanje finansijskih sredstava za realizaciju mjera u 

sprječavanju nastanka požara) i Emir Islamović (sugerisao je da se u svakoj mjesnoj zajednici 

osigura hidrant). 

 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o 

stanju zaštite od požara na području općine Vareš s akcentom na realizaciju Plana zaštite od 

požara. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(17 glasova „ZA“ ) usvojen 

 

Izvještaj o stanju zaštite od požara na području 

 općine Vareš s akcentom na realizaciju Plana zaštite od požara. 

 

Ad.12. 

(Informacija o realiziranim projektima deminiranja  

kao i preostaloj sumnjivoj površini na području općine Vareš.)  

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja iznijeli vijećnici: Nedžad Mušanović, 

Kruno Riđić i Đemo Kevrić. (nisu zadovoljni dinamikom deminiranja) 
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Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV uz Zaključak konstatuje  da je Vijeće 

primilo k znanju 

 

Informaciju o realiziranim projektima deminiranja 

kao i preostaloj sumnjivoj površini na području općine Vareš. 

 
 

 

Ad.13. 

(Informacija o realizaciji Projekta infrastrukture  

na području općine Vareš za 2018. godinu.)  

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV uz Zaključak 

konstatuje  da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o realizaciji Projekta infrastrukture  

na području općine Vareš za 2018. godinu.  
 

Ad.14. 

(Informacija o postignutom uspjehu u školskoj  

2017/2018. godini u OŠ „Vareš“, OŠ „Vareš Majdan i MSŠ „Nordbat-2“ Vareš.) 

 
 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV uz Zaključak 

konstatuje  da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o postignutom uspjehu u školskoj  
2017/2018. godini u OŠ „Vareš“, OŠ „Vareš Majdan i MSŠ „Nordbat-2“ Vareš. 

 

 

 

Ad.15. 

(Informacija o provedenim neposrednim Općim izborima  

u BiH koji su održani 07.10.2018. godine na području općine Vareš.  

 
 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 
 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali: vijećnik Kruno Riđić, Općinski načelnik 

Zdravko Marošević i predsjedavajući OV Adis Čizmo. 
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Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV uz Zaključak konstatuje  da je Vijeće 

primilo k znanju 

 

Informaciju o provedenim neposrednim Općim izborima u BiH koji su održani 

07.10.2018. godine na području općine Vareš.  

 

 
 

Ad.16 

        ( Tekuća pitanja) 

Predsjedavajući OV upoznao je Vijeće sa pristiglom poštom i to: 

   

1.  Dopis-pismo namjere za angažovanje dopisnika na prostoru općine Vareš, 

dostavljen od Smart televizije Tešanj od 12.11.2018. godine. 

U raspravi su učestvovali: Općinski načelnik i vijećnici Elvir Rožajac, Mario Mirčić 

i Safeta Muftić.  

Nakon rasprave zaključeno je da se Smart televiziji Tešanj uputi odgovor u kome će 

im se izraziti zahvalnost na dobroj namjeri i obavijestiti da Općina Vareš nije 

spremna u sadašnjem trenutku da isfinansira dopisnika jer Općina Vareš ima 

dovoljno i svojih lokalnih medija. 

 

2. Prijedlog uvrštavanja nekategorisanog makadamskog puta Mijakovići-Kolakovići u 

MZ Dragovići u Plan sanacije i asfaltiranja u narednoj budžetskoj godini, dostavljen 

od Savjeta MZ Dragovoći, broj: 57-11-P/18 od 27.11.2018. godine. 

Općinski načelnik Zdravko Marošević u svom obraćanju izjavio je da je upoznat sa 

potreba mjesne zajednice i da je u kontaktu sa Savjetom i predsjednikom . 

Akt je proslijeđen nadležnoj službi na razmatranje i daljnje postupanje. 

 

  

        Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

  Sjednica je završena u 18,55 sati.  

 

  

 

 

 

S E K R E T A R 

 

Leon Pavlović 

 

 

 

 

        ZAPISNIČAR 

 

       Azra Pijadžer 

 

 PREDSJEDAVAJUĆI 

OPĆINSKOG VIJEĆA 

               Adis Čizmo  

 


